
Eriävä mielipide kohtaan 62 §

Mielestäni asiassa kunnanhallituksen olisi kuulunut tutkia prosessi käyttämällä otto-oikeutta
tai palauttamalla oikaisuvaatimus valmisteluun siten, että prosessi olisi aukaistu. 
Oikaisuvaatimuksen jälkeen jäi epäselväksi ollaanko toimittu riittävän avoimesti ja 
hyvän hallinnon mukaisesti, kun hakijana oli myös valtuuston puheenjohtaja.

Kuntalaiset vaativat 344 nimen adressilla, että rekrytointi olisi voitu käydä uudelleen siten, 
että useampi haastatellaan ja valintaa tekemässä olisi mukana enemmän, kuin yksi henkilö.
Valitut toimintatavat jättävät epäluottamuksen varjon, siitä miksi rekrytoinnissa toimittiin 
salaillen ja kiireellä. Hallituksen olisi minun mielestäni ollut hyvä avata päätös ja varmistaa,
että kaikki tehdään läpinäkyvästi. Riippumatta siitä, vaikka lopputulos olisi sama.
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